
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 489 

 

На 15 март 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно откриване на състезателна 

процедура с договаряне за възлагане на обществена поръчка с 

предмет: „Дейности по осигуряване на машинно гласуване в 

изборите за членове на Европейски парламент от Република 

България през месец юни 2024 г. съгласно техническите 

спецификации и условията на договорите с две обособени позиции. 

  Докладва: Емил Войнов 

2. Проекти на решения относно промени в състави на 

общински избирателни комисии. 

  Докладват: Димитър Димитров, Йорданка  

   Ганчева и Цветозар Томов 

3. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Гергана Стоянова и Любомир  

   Георгиев 

4. Искания за изплащане възнаграждения на ОИК. 

  Докладват: Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева 

   и Любомир Георгиев 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 
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Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева. 

ОТСЪСТВА: Георги Баханов. 

 

Заседанието бе открито в 13,10 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Тринадесет членове сме в залата – имаме кворум за 

заседание. 

Поради ползване на отпуск отсъства колегата Баханов. 

Колеги, днешното заседание, както знаем, беше насрочена за 

11,00 ч., но поради необходимост за изготвяне на подробна 

документация във връзка с точка първа от проекта на дневен ред, се 

наложи по-продължително да се работи в работни групи. Поради 

тази причина заседанието започва сега. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно откриване на състезателна 

процедура с договаряне за възлагане на обществена поръчка с 

предмет: „Дейности по осигуряване на машинно гласуване в 

изборите за членове на Европейски парламент от Република 

България през месец юни 2024 г.“ с докладчик господин Войнов. 

2. Проекти на решения относно промени в състави на ОИК с 

докладчици колегите Димитров и Ганчева. 

3. Доклади по административни преписки с докладчик 

колегата Гергана Стоянова. 

Допълвам точка две с доклад на господин Томов. 

Колеги, предлагам да гласуваме проекта на дневен ред. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Започваме с втора точка от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВИ НА ОБЩИНСКИ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Колеги, в моя папка има проект на решение относно промени 

в състава на ОИК – Бойчиновци.  

В Централната избирателна комисия е постъпило заявление с 

вх. № МИ-10-19/14.03.2024 г. от Ирена Методиева Димова – 

упълномощен представител на коалиция ГЕРБ-СДС, за промяна в 

ОИК – Бойчиновци.  

Към заявлението са приложени заявления от Стела Сашкова 

Владимирова за освобождаването й като председател на ОИК и от 

Зорница Цветомирова Михайлова за освобождаването й като член на 

ОИК и пълномощно. 

Предвид изложеното и на основание чл. 57, ал. 1, т. 6 във 

връзка с чл. 51, ал. 2, т. 1 от Изборния кодекс предлагам да приемем 

решение, с което са освободим Стела Владимирова със съответното 

ЕГН и да анулираме нейното удостоверение, както и да освободим 

Зорница Михайлова, член на ОИК, със съответното ЕГН, и да се 

анулира нейното удостоверение.  

Това е предложението ми. Преписката е в папката ми от 

предишното заседание, тъй като най-напред постъпиха по 

електронната поща и така са входирани. Налични са и оригиналите, 

затова е записано 14 март, което е датата на постъпване на 

оригиналите. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението. Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3022-МИ/15.03.2024 г. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви постъпило 

заявление от упълномощен представител на коалиция ГЕРБ-СДС с 

вх. № МИ-10-20-1/14.03.204 г. за попълване състава на ОИК – 

Брусарци, област Монтана.  

С вчерашно наше решение ние освободихме председателя и 

един член, като с предложението се предлага за председател на ОИК 

– Брусарци, област Монтана да назначим Демир Иванов Иванов със 

съответното ЕГН, който е досегашен член на ОИК и да попълним 

състава на Общинската избирателна комисия, като назначим за 

членове на ОИК – Брусарци, Стела Сашкова Владимирова със 

съответното ЕГН и Зорница Цветомирова Михайлова със 

съответното ЕГН. 

Предлагам ви да гласуваме проект на решение в този смисъл. 

Оригиналите са изпратени и по справка от деловодството ще 

пристигнат днес в 17,00 ч. чрез куриерска служба. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Процедура по гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 
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Решението е № 3023-МИ/15.03.2024 г. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам ви преписка с вх. № 

МИ-15-263 във връзка с искане и приложени документи за промяна 

в състава на ОИК – Омуртаг. Искането е от областния координатор 

за област Търговище на ПП „Продължаваме промяната“. 

Приложени са документи, от които се вижда, че членът на 

комисията Даниела Петрова Петрова иска да бъде освободена от 

длъжността член на ОИК – Омуртаг, поради лични причини. 

Приложени са също така документи на предложения от тази 

политическа партия нов член Стилиян Бончев Илиев – декларация, 

копие от дипломата за висше образование и писмено предложение е 

приложено за тази замяна. 

Предвид всичко това предлагам да вземем решение – проекта 

на решението е приложен в моя папка от днешна дата с проектен 

номер 3872. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по този проект. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3024-МИ/15.03.2024 г. 

 

Преминаваме към трета точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, подновявам доклада си от 

вчерашното заседание – следобедната част, във връзка с работата на 

комисията за подбор на длъжността „домакин“ в Централната 

избирателна комисия. 
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Припомням, че след проведените интервюта и завършеното 

класиране, предложението до Централната избирателна комисия е да 

бъде сключен трудов договор с класирания на първо място с най-

висока обща оценка кандидат, след което да бъдат публикувани, 

както е по правилата за извършване на подбор, на протоколите от 

работата на комисията със заличените лични данни. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли  

изказвания, въпроси по така представения доклад? Останалите 

колеги от комисията нещо имат ли да допълнят? Не. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам в тази точка писмо с вх. 

№ НС-04-2 в папката от вчера с мои инициали. Писмото е от 

министъра на електронното управление. Докладвам го за 

запознаване. 

Към това писмо е прикачено и писмо до министъра от 

директора на „Информационно обслужване“ АД във връзка със 

съхраняването на материалите, свързани с видеонаблюдението по 

време на избори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

предложения по дневния ред има ли? 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Моля да включим нова точка в 

дневния ред: Искания за изплащане възнаграждения на общински 

избирателни комисии. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, предлагам 

ви това да бъде точка четвърта с докладчици госпожа Стойчева, 

господин Георгиев и госпожа Георгиева. 
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Моля, режим на гласуване за допълване на дневния ред. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

 

В точка четвърта: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОБЩИНСКИ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ. 

Давам думата на госпожа Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: С вх. № МИ-27-102/06.03.2024 г. е 

постъпило искане от ОИК – Самоков, за изплащане на 

възнаграждение за проведени четири заседания и дадени шест 

дежурства – всичките през месец февруари тази година. 

Преписката е комплектувана с всички изискуеми документи 

съгласно Решение № 2902-МИ от 16 ноември на Централната 

избирателна комисия. 

Приложени са контролен лист и счетоводна справка за 

размера на исканите възнаграждения, поради което предлагам да 

одобрим изплащането на възнаграждения на членовете на ОИК – 

Самоков, които заедно с осигурителните вноски са на стойност 

3750,60 лв. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); 

против – няма. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 
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ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: С вх. № МИ-27-103/06.03.2024 г. 

сме получили искане за изплащане на възнаграждение от ОИК – 

Видин, за проведено едно заседание и дадени две дежурства през 

месец февруари – всичките, във връзка с водено административно 

дело в Административен съд – Видин. 

Приложени са всички изискуеми документи. Налични са 

контролен лист и счетоводна справка.  

Сумата е в размер на 1236,90 лв. 

Предлагам ви да я одобрим за ОИК – Видин. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания.  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладва ви с вх. № МИ-

27-77/20.02.204 г. искане за изплащане на възнаграждение от ОИК –

Сандански, за проведени три заседания и дадени шест дежурства в 

периода 16 януари – 15 февруари 2024 г., всичките свързани с 

водени дела в Административен съд – Благоевград, и във Върховен 

административен съд. 

Приложена е подробна справка с документи във връзка с тези 

дейности. Сумата е в размер на 3 338,30 лв. Налични са контролен 

лист и счетоводна справка. 

Предлагам ви да одобрим исканата сума за ОИК – Сандански. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

по това предложение имате ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 
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Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам писмо с вх. № МИ-27-

104/06.03.2024 г, с което от ОИК – Ботевград, е постъпило искане за 

изплащане на възнаграждения за заседания на комисията и 

дежурства на председател и на председател и зам.-председател през 

периода от 15 ноември 2023 г. до 4 март 2024 г. – последното 

заседание. Проведени са общо четири заседания на цялата комисия, 

дадени две дежурства от председател и зам.-председател и едно 

дежурство, дадено само от председател. 

Изготвена е счетоводна справка, наличен е и контролен лист 

с мнение за законосъобразност. Общото предвидено възнаграждение 

е на стойност 3 517,85 лв. 

Предлагам да бъде одобрено. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

 

Господин Войнов, заповядайте в точка едно: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ОТКРИВАНЕ НА 

СЪСТЕЗАТЕЛНА ПРОЦЕДУРА С ДОГОВАРЯНЕ ЗА ВЪЗЛАГАНЕ 

НА ОБЩЕСТВЕНА ПОРЪЧКА С ПРЕДМЕТ: „ДЕЙНОСТИ ПО 

ОСИГУРЯВАНЕ НА МАШИННО ГЛАСУВАНЕ В ИЗБОРИТЕ ЗА 

ЧЛЕНОВЕ НА ЕП ОТ Р. БЪЛГАРИЯ ПРЕЗ МЕСЕЦ ЮНИ 2024 Г. С 

ДВЕ ОБОСОБЕНИ ПОЗИЦИИ.  

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпила е 

докладна записка от за директора на дирекция „Администрация“ с 



10 

вх. № ЦИК-09-81 относно изготвен проект на решение за откриване 

на обществена поръчка чрез състезателна процедура с договаряне 

ведно с документация.  

Във вътрешната мрежа е качен проектът на решение, който е 

относно откриване, както казах, на състезателна процедура за 

договаряне за възлагане на обществена поръчка с предмет: 

„Дейности по осигуряване на машинно гласуване в изборите за 

членове на Европейския парламент от Република България през 

2024 г. с две обособени позиции“. 

Първо, профилактика, подготовка, инсталиране и 

окомплектоване на СУЕМГ; техническо обслужване на СУЕМГ и 

осигуряване на център за поддръжка. 

Второ, транспорт на машините за гласуване до избирателните 

секции в страната. 

В проекта на решение подробно е мотивиран изборът на 

горепосочената процедура. Посочени са аргументи за 

невъзможността за определяне на точни параметри в техническите 

спецификации, което обосновава извода, че обществената поръчка 

не може да бъде възложена, без да се провеждат преговори за 

изясняването им. 

Предвид изложеното предлагам Централната избирателна 

комисия да вземе решение, с което: 

1. Открива състезателна процедура с договаряне за възлагане 

на обществена поръчка с горепосочения предмет. 

2. Техническите спецификации са по две обособени позиции 

(Приложение № 1 и Приложение № 2). 

3. Одобрява документация и обявление за откриване на 

процедурата.“ 

4. Прогнозна стойност на обществената поръчка. Предлагам 

тя да е в размер на 7 милиона 66 хил. лв. без ДДС, в това число 

6 милиона 282 хил. лв. за дейност 1 и 784 хил. лв. за дейност 2. 

Прогнозната стойност така определена е определена на база 

цените от изборите за народни представители на 2 април 2023 г. и 
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изборите за общински съветници и за кметове на 29 октомври 

2023 г. Това е видно от файла „Прогнозна стойност“, който е качен 

във вътрешната мрежа.  

Направени са корекции в две позиции: първо, по отношение 

параметризацията на бюлетините за предстоящите избори. 

Параметризирането на бюлетините – предлагам два пъти по-

ниска цена в сравнение с изборите на 2 април и повече от 4 пъти по-

ниска цена в сравнение с изборите на 29 октомври, тъй като на 

предстоящите избори ще имаме само един вид бюлетина и по този 

начин разходите за параметризация на бюлетините ще са по-малко. 

Второ, по отношение на техниците извън страната предлагам 

два пъти по-ниска цена в сравнение с изборите на 2 април, тъй като 

на предстоящите избори секциите с машинно гласуване извън 

страната се очаква да бъдат около два пъти по-малко. 

По този начин, видно от двете таблици във файла, 

прогнозната стойност е изчислена като усреднена цена от 

последните два избора с посочените по-горе корекции, както казах, 

общо 7 млн. 66 хил. лв. без включен ДДС. 

Пета точка от проекта на решение: при сключване от 

Централната избирателна комисия на договор в съответствие с 

предмета на обществената поръчка за всяка от обособените позиции 

необходимите за целта средства се осигуряват по реда на чл. 109, 

ал. 3 от Закона за публичните финанси. 

Шеста точка включва гаранцията за изпълнение за всяка от 

обособените позиции. 

Седма точка е критерии за възлагане. За обособена позиция 

№ 1 е по чл. 70, ал. 2, т. 3 от Закона за обществените поръчки (ЗОП) 

– оптимални съотношения, качество, цена, а за обособена позиция № 

2 е по чл. 70, ал. 2, т. 1 от ЗОП – най-ниска цена. 

В точка осем са определени отговорните длъжностни лица. 

Предлагам така докладваният проект на решение да бъде 

приет. Обръщам внимание, че е представен и контролен лист за 

извършване на предварителен контрол. 
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Предлагам да одобрим проекта на решение заедно с всички 

документи. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ  КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да се 

запознаете с документацията, която беше обсъждана и в работна 

група. 

Предвид представената докладна записка, за протокола искам 

да направя едно допълнение. В докладната записка е посочено, че е 

изготвена счетоводна справка за прогнозните  разходи за дейностите 

по осигуряване на машинното гласуване за изборите на 29 октомври, 

но, както всички ние знаме, и гледахме такива документи, изготвени 

от главния счетоводител, тази счетоводна справка съдържаше 

информация за разходите за дейностите по машинно гласуване за 

изборите, които бяха произведени за Народно събрание на 2 април 

2023 г., и на 2 октомври 2022 г. Прогнозната стойност, която беше 

посочена в доклада, е обсъдена въз основа на разходите за машинно 

гласуване в предходни три избора, а не само въз основа на 

машинното гласуване от местните избори. 

Може би, тъй като, господин Войнов, Вие посочихте 

финансирането на тази обществена поръчка, следва да се отбележи, 

че средствата би следвало да се осигурят с приемането на план-

сметката от Министерския съвет за изборите за Европейски 

парламент по реда на чл. 18, ал. 2 от Изборния кодекс. 

Колеги, кратко време за запознаване с финалните документи. 

Моля за вашите предложения, изказвания по така 

представения доклад и предложение. 

Колеги, моля процедура по гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3025-ЕП/15.03.2024 г. 
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Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото заседание за вторник, 19 март 2024 г., от 10,30 ч. 

Благодаря. 

 

(Закрито в 13,56 ч.) 

 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


